
Skolebestyrelsesmøde  

Onsdag, 14. december 2022 
 

HUSK vi starter kl. 18.30 

                           

 
 

HØJELSE SKOLE 
 

 
Fraværende/afbud 
 

 
Afbud: Pia, Rikke, Nis, Camilla 

1. Nyt fra elevrådet (10 min) 
 

Nyt fra elevrepræsentanterne 
Der er købt nogle bolde og spil ind til klasserne, boldene kommer ud i 
klasserne inden jul, spillene efter. Der er nedsat en gruppe, der skal 
kigge på indemiljø til de store elever. Der har været fælleselevråd i 
Køge Kommune. Vi har repræsentanter med omkring „verdens 
bedste frikvarter“. 
9.klasse laver madbod op til jul. 

2. Fundament (Tommy/Sille) 
(30 min) 

Opsamling på vores fundament; tilbagemeldinger fra bestyrelsen og 
godkendelse. Præsentation af logo og identitet. 
 
Opsamlingen medtager kommentarer fra de første snakke i plenum 
og derudover drøftelse i de to grupper 
 
- Helt overordnet var der en positiv reaktion på dokumentet. Der var 
undren over formatet, og en beskrev det som ”en følelse” mere end 
som en drejebog for, hvordan Højelse skal fungere.  
- Der var enighed om, at man kunne læse sig selv ind i dokumentet – 
både som ledelse, lærer og forælder.  
- Gode formuleringer. 
- Passer godt til vores skole. 
- Rigtig flot og godt. 
- Verden og os - Det er ikke alle mennesker, der lever på den rigtige 
måde. 
- Lokalsamfundet og os. - Vi rummer alle. - Ny formulering af elever 
med særlige behov. 
- Læring og os. - Opfordring til, at eleverne stiller spørgsmål. – Ikke 
alle spørgsmål har svar. 
- Det er meget abstrakt og kræver en ”oversættelse” for at gøre det 
konkret og brugbart i dagligdagen 
- Meget visionært 
- Skal vi turde komme tættere på punktet om læring og sætte 
rammer/profil? 
- Måske vi skal turde stille mere skarpt og være mere konkrete?  
- Forældre er en ressource. De skal tage ansvar 
Sille samlede input til Carsten, som får opgaven at skrive 
fundamentet færdigt, så det kan komme ud at leve. 
 

3. Fremtiden på Køge skoler 
(Tommy/Sille) 
(10 min) 

Opsamling på dialogmøder om ”Fremtiden for Køges skoler”.  
Tommy og Sille var til 2. møde. Der var mindre tilslutning end det 
første møde. Der blev arbejdet i grupper. Det var svært at finde ud af, 
hvad meningen var med opgaven i de forskellige grupper. 
Næste møde d. 19.januar kl. 17-19. Sted vides endnu ikke. 
 
 



4. Status (Tommy) 
(5 min) 

Tommy giver en status på økonomi i forhold til 2022. 
Tommy orienterede om de penge, vi må overføre til 2023. 

Opsamling på tidligere punker  
(5 min) 

Løg. 
Løgene er plantet. Sille, Helene og 4.A har knoklet, bordene sættes 
op til foråret. 

5. NYT fra 
6. (15 min) 

Nyt fra ledelse, SFO, lærer, forældre, elever 
 

7. Punkter til næste møde 
8. (5 min) 

Kontaktforældremøde 
Løgevent 
 

9. Eventuelt 
(5 min) 

 

  

  

  

 


